



Protokoll NNFK styrelsemöte 2025-04-28

Närvarande: Jone Johnsson, Kerstin Frändegård, Maria Köhler, Elin Eriksson, Jimmy Börjesson, Viktor Thorn, Anna Fjellström, Lena Larsson, Helga Fredholm under punkt 6 ,Pelle Eriksson och Linnea Larsson under punkt 7

§1. Mötet öppnas

Ordförande Jone Johnsson

§2. Val av sekreterare

Lena Larsson

§3. Val av en justerare

Anna Fjellström

§4. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns med tillägg av två punkter under övrigt

§5. Föregående protokoll

- Träningskvällar i Härjedalen är igång. De kontaktar styrelsen om behov av pengar till tex hallhyra uppstår.
- Medlemsrabatten hos Åredalens Hundsport kvarstår
- Alla inblandade i sponsorarbetet har haft ett möte sammankallade av Elin.
- **Elin** stöttar Norbeth i arbetet med Lotteriet
- Jägareförbundets Fjällråd har statrats upp igen. Jessica Jonasson invald i Jägareförbundet.
- Fröjdholmen bokad för Klubbdagen
- Gåvor-generellt ställningstagande **KVARSTÅR** till det blir aktuellt igen.
- Per Grönlund igång med att anordna skyttekväll. **Lena** kollar hur långt planeringen kommit.
- Inför nästa års Vinter SM/Fjällpokal i Lofsdalen bör vi reda ut hur vesseltransporterna ska finansieras. FA/Lokalklubb? **KVARSTÅR**

§6. Ekonomi

- Helga redovisar det ekonomiska läget så långt. Efter tre inställda jaktprov under våren och ökade kostnader på ffa. boende har vi just nu ett minusresultat. Helga betonar vikten av att vi håller nere kostnaderna och jobbar för plusresultat under höstens aktiviteter
- Vid återbetalning av anmälningsavgifter från SKK start kommer felaktigt upp att personer som betalt full avgift endast delvis betalt. Då måste återbetalning ske via Stripe. Bugg i systemet? **Maria** tar med sig frågan till Årsmötet.

§7. Sponsorgruppen

- Fodersponsringen till Huvudprovet fick skickas tillbaka då provet ställdes in pga snöbristen.
- Royal Canin kontaktade för sponsring av utställningarna. Vi väntar på svar.
- Foder från Monster finns kvar sedan förra året och måste användas under försommaren. **Kerstin** kollar om det är OK för huvudsponsorn att vi använder Monster i presentpåsar vid utställningen i Bringåsen.
- **Kerstin** kollar hur mycket foder som behövs / Utställning
- Priser till Klubbldagens tävlingar: Vi klarar oss troligen med det som finns i lager
- Lotterivinster: Linnea har kontaktat Non Stop för sponsring, ev har vi ansökt för sent, vi väntar på svar

Jone kontaktar Interjakt för sponsring av priser samt undersöker vilket pris de kan ge på inköp av pejl.

Evelina Åslund sponsrar med två träningar

Elin kontaktar Richard Brännström angående sponsring av pejl

Dille Veterinärklinik och Tasseborg positiva till att sponsra med priser. **Elin** kollar upp vilka priser som är aktuella

Sponsorgruppen kollar med fler veterinärer för priser tex i form av vaccinationer osv.

§8. Verksamhet/planerad verksamhet

- Vi avvaktar med att ta upp höstens provledning till nästa möte
- Höstens träningsdagar, jobbet är igång. KG, Jimmy och Monica Garbeklint jobbar med detta.
- Klubbldagen, Planeringsgrupp Kerstin, Jone, Anna F och Elin kommer att ha separat möte 5/5 kl. 19.00. De kollar i enkätsvar vilka förslag som kommit från medlemmarna på aktiviteter för klubbldagen.

§9. Nästa Nyhetsbrev

Dags för nytt Nyhetsbrev till medlemmarna inför Klubbldag, Utställningar Träningsdagar och med uppmaning att höra av sig om man vill vara med och hjälpa till i klubben.

BESLUT att **Maria** frågar Helga om hjälp med att göra ett brevutskick till de medlemmar som inte uppdaterat sina mejladresser i skk med uppmaning att de ska uppdatera detta för att få info från klubben. (49 personer) **Maria** ser till att detta även kommer ut på sociala medier.

§10. Förslag från KG

Bra förslag från KG att minska startavgiften på jaktprov för nybörjare. Just nu tillåter dock inte ekonomin att vi gör detta. Vi **BESLUTAR** därför att inte sänka startavgifterna just nu. **Lena** kontaktar KG och ber honom lämna in detta som en motion till nästa årsmöte.

§11. Marker

Jimmy jobbar med frågan om samordning med samebyarna inför proven. Problemet är att vi måste ansöka om nya marker redan 6v innan proven.

Önskemål från Mittådalens sameby att vi inte använder marker öster om Mittådalsvägen under höstens träningar varför vi tillmötesgått detta och ändrat markansökan.

§12. Övrigt

- **Kerstin** representerar klubben under årsmötet i Sörfjärden
- Information från Maria i frågan om att kunna ha två segrarklasser under ett provtillfälle. Hon har kontaktat skk och skickat en kopia på det mejl vi skickade till FA ang detta till dem. **Lena** informerar FA Durk Peter Hoyer.

§13. Tid för nästa möte

Måndag 26/5 kl. 19.00

§14. Mötet avslutas

Ordförande avslutar mötet



Jone Johnsson



Anna Fjellström